
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat
Képviselö-testülete
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KÖLTSÉGVETÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Költségvetési Bizottság 2022. augusztus 23-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 14.02 óra
A jelenléti ív szerint jelen vannak:Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke,Huszti-Vouszka András Norbert, Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja, Almádi Krisztina Éva, Tóth Lívia, a Bizottság nem képviselő tagja.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián Hegedűs Károly D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Dr. Bangó Izrael Ábrahám Novak Andrea

jegyző aljegyző polgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály részéről a Jegyzői Főosztály részéről a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály Költségvetési Osztály vezetőjeAkócs Zoltán képviselő
Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök
Elnök: Szerintem kezdjük el a Bizottság ülését, mert ahogy látom, életemben először mind az 5 bizottsági tag jelen lesz. Úgyhogy akkor, kezdenénk. Alpolgármester urakat kérném, hogy figyeljenek, mert kezdenénk. Köszönöm szépen. Többségi döntés, legyen-e fény a teremben? Nem. Bennünk van fény, köszönjük szépen, akkor nem szeretnénk. Szóval viccet félre téve. Köszöntőm a megjelenteket, Polgármester urat, Alpolgármester urakat, Jegyző urat. A Költségvetési Bizottság mai ülését megnyitom. Megállapítom, hogy a Bizottságunk 5 fővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül, az ülés nyilvános. Megkérném a képviselőtársaimat, ha még nem tették meg, de megtették - bejelentkeztek a szavazógépbe -, és aki nem tette még meg, az írja alá a jelenléti ívet. Jó. Tájékoztatni szeretném a bizottsági tagokat arról, hogy a meghívóban kiküldött napirendhez képest egy napirendmódosítás, illetve pótfelvételre szeretnék javaslatot tenni. Azt javaslom, hogy a 378. számú előterjesztést, amely a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotásáról szól, vegyük fel és 6. napirendi pontként tárgyalja meg a Bizottság. Mivel ugye szavaznunk kell a pótfelvételről, ezért megkérem a bizottsági tagokat, hogy hozzuk meg a döntést a pótfelvételről, tehát a 378. számú előterjesztés 6. napirendi pontként. Indítom a szavazást.
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A Költségvetési Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal felveszi napirendjére és a 6. napirendi 
pontként tárgyalja a különös eljárásrend szerint benyújtott 378. számú előterjesztést. [32/2022. 
(Vili. 23.)]

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása (378. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett, hogy ennyi szavazattal - elnézést - elfogadta a Bizottság azt, hogy akkor pótfelvétellel felvettük a 378. számú előterjesztést, 6. napirendi pontként, és ugye szavaznunk kell az immár módosított napirendünknek az elfogadásáról. Indítom a szavazást.A Költségvetési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[33/2022. (VIII. 23.)]:1. A Budapest X. kerület, Román utcai játszótér fejlesztése (385. számú előterjesztés) Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő2. A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosítása (349. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I-IX. havi várható likviditási helyzetéről (340. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (380. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző5. A Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítése - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható (376. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása (378. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a Költségvetési Bizottság elfogadta a napirendjét.

1. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Román utcai játszótér fejlesztése 

Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő

Elnök: Akkor rátérhetünk az első napirendi pontra, 385. számú előterjesztés, Budapest X. kerület, Román utcai játszótérre, játszóeszközök beszerzéséről. Ugye itt az első napirendi pontnál, ugye zárójelben beírásra került, hogy különös eljárásrend szerint. Én azt szeretném megkérdezni Jegyző úrtól vagy Polgármester úrtól, hogy mi volt a probléma? Hogy vagy későn lett beadva, vagy 
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esetleg valami formai követelményeknek nem felelt meg? Illetve az én hibám, mert elfelejtettem, de szerettem volna meghívni az előterjesztőt a bizottsági ülésre. Ez az én hibám, mert szerettem volna akkor megkérdezni, hogy szeretné-e szóban is kiegészíteni az előterjesztését? Köszönöm szépen.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Az előterjesztő kap meghívót a bizottsági ülésre, tehát ha szándéka van akkor tud róla, és megjelenhet akár kiegészítés céljából is. Egyébként az előterjesztés kidolgozása több időt vett igénybe, minthogy azt a benyújtási határidőre, péntekre be tudtuk volna nyújtani. Itt elsősorban - ennek az előterjesztésnek a vonatkozásában a játszótérrel kapcsolatban előkészítés alatt álló és rövidesen meginduló játszótérfelújítás projektjével való összehangolás volt a kérdés. Milyen munkálatok szükségesek ezeknek a többlethozzájárulás alapján elhelyezendő eszközöknek a telepítéséhez, emiatt ez tegnap tudott elkészülni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Van-e bárkinek bármilyen kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincs, nekem viszont lenne, egy nagyon rövidke. Ugye ebben az előterjesztésben szerepel, hogy ez mekkora összeg, és ha jól látom - de csak egy megerősítést szeretnék kérni, hogy akkor ezzel - Stemler Diána képviselő asszonynak a képviselői keretébe ugye ez még bőven belefér, és ő nem tett még korábban semmilyen, illetve nem volt korábban semmiféle előterjesztése, tehát bele fog férni a keretébe? Nagyon jó, akkor hogyha nincsen senkinek, semmilyen más kérdése, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 385. számú előterjesztésről.A Költségvetési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Budapest X. kerület, Román utcai játszótér fejlesztéséről szóló, 385. számú előterjesztést támogatja [34/2022. (VIII. 23.)].

Elnök; Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag támogatja az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund 
műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Nagyon jó. Következik a 2. számú napirendi pont, 349. számú előterjesztés, a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosítása. Az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretné-e szóban kiegészíteni az előterjesztését?
Radványi Gábor: Igen, röviden csak annyit, hogy 2012-ben hoztuk létre, illetve '13-ban azt a pályát, és gyakorlatilag lejár a 10 év, 10 év után pedig előírás az, hogy új műfüves borítást kell biztosítani. Ezt egy központi közbeszerzésen egy cég elnyerte, aminek az összege úgy változott, hogy ezt a 10% önrészt illetően, nekünk ebbe a 350 000 Ft-ba kerül. Azért azt szeretném elmondani, hogy az összes többi műfüves pálya - mert jó pár iskolában van még műfüves pályánk - ezek a pályák mind a Tankerület vagyonkezelésébe kerültek, ez az egy pálya az, amit úgy gondoltunk, annak idején, amikor a Tankerület létrejött, hogy ezt megtartjuk a Kőbányai Önkormányzatnak. Tehát innentől kezdve viszont, hogyha ez felújításra kerül ez a pálya - egyébként a KISE használta nagyrészben -, és ha bérbe kell adni, akkor az nem a Tankerület bevételét növeli, hanem a Kőbányai Önkormányzatét. Tehát ez a 350 000 Ft, illetve a 10%, az bérleti díjban viszonylag gyorsan, a következő 10 évben visszaszerezhető úgymond, úgyhogy mindenképpen támogatandó ez az előterjesztés. Köszönöm.
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Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Esetleg bárkinek, bármi? Nincs? Pillanat, csak azt nézem, hogy nem, ezzel kapcsolatban nem szeretnék kérdezni. Akkor viszont megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 349. számú előterjesztésről.A Költségvetési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosításáról szóló, 349. számú előterjesztést támogatja [35/2022. (VIII. 23.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal támogatja az előterjesztést. Ezzel a napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022.I-IX. havi 
várható likviditási helyzetéről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következik a 3. napirendi pont, 340. számú előterjesztés, tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi - remélem, hogy IX. havi - I-IX. havi várható likviditási helyzetéről, ja, 1-IX-ig, bocsánat, mert nekem nem az volt írva, elnézést. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretném megkérdezni, hogy szeretné-e kiegészíteni szóban az előterjesztést?
Radványi Gábor: Csak annyit, hogy ott az utolsó három sor valamelyikében található az a szám, ahol jelenleg a likviditásunk áll. Szeptember az a hónap, amikor komoly adóbevételeink lesznek, előreláthatólag körülbelül a pénzügy tájékoztatása alapján 2,5 milliárd Ft-tal lesz ez magasabb szám, remélhetőleg. Köszönöm.
Elnök: Azt szeretném megkérdezni az előterjesztésről, a 2. pontjában, vagy lehet, hogy most erre utalt Alpolgármester úr, hogy a b) alpontban van egy olyan megjegyzés, hogy az ellátottak pénzbeli juttatásai megközelítőleg ütemesen alakulnak. Az mit jelent, hogy megközelítőleg?
(Mikrofon nélkül: Radványi Gábor: A tervezettnek megfelelően.)

A Költségvetési Bizottság a „Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
2022.1-IX. havi várható likviditási helyzetéről" tárgyú 340. számú előterjesztést megtárgyalta.

4. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő

testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

(Mikrofon nélkül az elnök megnyitja a 4. napirendi pont tárgyalását és kérdést intéz az 
előterjesztőhöz, akinek válaszadásra megadja a szót.)

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. A jogszabály szerint van határideje a bérlőnek arra, hogy az ajánlati felhívásra válaszoljon, ha nem válaszol, vagy jelen esetben, hogy ő elutasító választ adott, ebben az esetben a képviselő-testületi döntés lezártnak tekintendő. Tehát nem fog létrejönni ez az adásvétel és továbbra is bérlő marad az eddigi bérlő. Hogyha újra jönne majd a szándéka, akkor újra kell kezdenie a folyamatot és egy új adásvétel iránti döntést kellene a Képviselő-testületnek hoznia, esetleg megváltozott körülmények között. Köszönöm.
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Elnök: Köszönöm szépen, erre voltam kíváncsi, mert nem emlékeztem már az előterjesztésre, hogy akkor ezek szerint bent maradhat a bérlő, tehát ugyanúgy tovább lakhat az ingatlanban. Jó, hogyha senki másnak nincsen semmilyen kérdése, észrevétele - ugye ez is tájékoztató, erről sem kell szavaznunk, ezért -, akkor döntéshozatal nélkül lezárom a 4. napirendi pontunkat is.
A Költségvetési Bizottság a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést 
igénylő képviselő-testületi határozatokról" tárgyú 380. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Következik a 5. napirendi pont, a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítése, 376. számú előterjesztés. Zárt ülésen tárgyalhatnánk, én nem szeretnék zárt ülést elrendelni, de ha esetleg valakinek van rá igénye, kérése, akkor nagyon szívesen elrendelem. Körbenézek. Nincs? Akkor nem lesz zárt ülés elrendelve.
5. napirendi pont:

A Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén 
kerékpártároló létesítése

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr az előterjesztő. Azt szeretném megkérdezni, hogy szeretné-e szóban kiegészíteni? Jó, nekem lesz egy kérdésem. Ha felületesen olvastam el az előterjesztését, akkor majd javítson ki. Az a kérdésem, hogy összesen hány darab kerékpárt lehet majd tárolni ebben a kerékpártárolóban. Én, mintha 32-es számot olvastam volna, de engem ez tényleg érdekel.
Radványi Gábor: Igen, ennek az előzménye az, hogy volt egy lakossági fórum, ahova kimentünk és ott a kertben volt ez a lakossági fórum, ott rendezték. Pont a hajléktalanok, akik ott a ház előtt dorbézolnak, annak kapcsán mentünk ki, és azt tapasztaltuk, hogy körülbelül 30 bicikli ott volt a szabad ég alatt és ott rozsdásodtak, és akkor megfogalmazódott a lakókban, hogy mindenképpen a képviselőiket arra kérik, hogyha lehet, akkor a Vagyonkezelőnél járjon el, mivel önkormányzati házról van szó. Erre a Vagyonkezelőnél nem volt keret és azt gondoltam, hogy ezt a képviselői tartalékkeretemből - és a lakókkal egyeztetve - azt mondtuk, hogy olyan 30-35 kerékpár elhelyezésére alkalmas lenne az ideális, úgyhogy ez a szám szerepel itt, amit Elnökasszony jól látott, 32 lenne.
Elnök: Köszönöm szépen, azért is szerettem volna mindenképpen feltenni ezt a kérdést, mert nagyon örülök, hogy elmondta, ugye le is írta az előterjesztésben, hogy az ottlakók ugye felhívták erre az ön figyelmét, elment és fórumot tartott és akkor még plusz információt is kaptunk. Mert én azt gondolom, hogy ezt a 10 millió Ft-os keretet valami ilyesmire kellene, hogy felhasználja mind a 17 önkormányzati képviselő. És akkor köszönöm szépen, megkaptam a kérdésemre a választ. Van-e esetleg másnak kérdése? Nincs? Akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntést a 376. számú előterjesztésünkről. Indítom a szavazást.A Költségvetési Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29- 31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítéséről szóló, 376. számú előterjesztést 
támogatja [36/2022. (VIII. 23.)].

Elnök: Jó. Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazat mellett a Bizottság támogatta ezt az előterjesztést.
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6. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Jó, és akkor jön a pótfelvétellel felvett előterjesztésünk, a 6. napirendként, 378. számú előterjesztés. Előterjesztés a Képviselő-testület részére a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, úgy látom, hogy ő nincsen jelen. Esetleg van-e valakinek bármilyen, kérdése vagy kérése az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincs. Pillanat. Jó, elnézést, akkor hogyha nincsen senkinek semmilyen kérdése, akkor megkérem a bizottsági tagokat, hogy hozzuk meg a döntésünket a 378. számú előterjesztésünkről. Indítom a szavazást.A Költségvetési Bizottság 4 igen, 1 ellenszavazattal a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítéséről szóló, 376. számú előterjesztést 
támogatja [37/2022. (Vili. 23.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 4 igen, 1 nem, 0 tartózkodó szavazat mellett a Bizottság támogatta az előterjesztést. Köszönöm szépen. Elfogytak a napirendi pontjaink, ezért megállapítom, hogy a Költségvetési Bizottság az elfogadott napirendjeit megtárgyalta. És egy kérdésem lenne Jegyző úrhoz, hogy nem önkormányzati képviselői tagot is megkérhetek, hogy a jegyzőkönyvet írja velem alá? Jó, szuper, akkor viszont Tóth Lívia képviselőasszonyt szeretném megkérni, hogy a jegyzőkönyvet velem együtt írja alá. Köszönöm a megjelentek munkáját a munkáját és a Bizottság ülését. Elnézést, bocsánat, ezt nem láttam, megadom a szót. Parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Egy technikai információt, illetve kérést szeretnék a tisztelt bizottsági tagok felé tolmácsolni. A régóta gyengélkedő, elavult FTP szerverünket lecseréljük egy modernebb, SharePoint alapú tárolórendszerre, ahol a jövőben az előterjesztéseket fogjuk közzétenni és ahol azok kezelhetők. Terveink szerint a jövő hónapban már ez élesben fog működni, ezért kérem a tisztelt képviselő hölgyeket, urakat, hogy legyenek kedvesek az informatikus kollégáimmal a gépükkel segítséget kérni és akkor beállítják a hozzáféréseket, hogy mindenki már tudja majd használni ezt az új rendszert. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Ez egy nagyon fontos információ volt Jegyző úrtól, ugyanis egy aprócska megjegyzést szerettem volna tenni, hogy valóban nagyon - vagy legalábbis nálam - sokszor előfordul, hogy nem látok ugye semmit, akkor ezek szerint ugye a régi szerveren. És azt nem nagyon tartom jó eljárásnak, hogy bizottsági ülés előtt nem tudom én 1-2 órával találok meg egy előterjesztést, de akkor ezek szerint ez a probléma, ez megoldódik. Jó, akkor még valakinek bármi észrevétele van-e esetleg? Köszönjük szépen a tájékoztatást. Akkor viszont most már tényleg letudom zárni az ülést 14.19 órakor.

Tóth Lívia bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Jelenléti ív a 2022. augusztus 23-án (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Ács Andrea elnökAlmádi Krisztina ÉvaHuszti-Vouszka András Norbert Marksteinné Molnár Julianna Tóth Lívia

Aláírás:

Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Balsai Judit Katalin Dr. Ács ViktóriaDr. Mózer ÉvaDr. Nagy Jolán Dr. Súlyán Tamás Dr. Szüts Korinna Dr. Végh Liza Ehrenberger Krisztina Kálmánné Szabó Judit Novák AndreaSiemné Topánka Eszter Varga Tiborné


